
protokół nr xxlll
Rady Gminy Bralin
z dnia 2 marca 201,6 r.

' Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Gminy Bralin, rozpoczęła się o godz. 16.00 itrwała
do godz, t7.3O.
porzadek obrad:

t, Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Uchwalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie wójta z działalnclści międzysesyjnej.
5. Sprawozdania z prac komisji Rady.
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bralin.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia na rok 2016 planu pracy Komisji

Rewizyjnej Rady Gminy Bralin.
8, podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyboru

Przewodniczącego Rady Gminy Bralin.
9. Wolne głosy i informacje.
10. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcio posiedzenia o godzinie 1.6.00 dokonał przewodniczqcy Rady Gminy Bralin Grzegorz

Lęmanik,
§rz*wadnicztvcy Rcdy y;*witał pł"zyhylyrh nrs clzisi*jsze prssi*ł§z"*nie prl*włdłsirzq*łg* §:ldy
|3*wiatu Farł* Str;nisłrłw* §rl!iłźski*q*, rcł*nk* 3"arząrlu {3*wir:tu Ft:rltł Zełłr:rł* Kasprzuktł,
rtłdnYłłt Grniny §r*tiłt, wt:jta diłwiłły §ralin {3rsna §*łrłana W*jtl7sitsku, zastęptę vv*"itr: §rłlił:y
Vrulin Fang §*bsrt* Ki*rtlztlła, s*kretał"zn 6ńiny {3ra!in §*nrs Zbigni*wa Łatkę, Fłłrisł"wa
s*łtYsow §miny §rr:łirl, kisrCIwnik*w fł*§erstów t}ł".lz prumwnik*w urzętźtł, prz*dstawid*ł!
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NastęPnie 5:rze vłar:łni#.{łty p*in!*rłz,ł*wrłł ze br*rły*ł, ż* {tt} dzisi*jszynł p*si*t!ł*ł;ił;
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&{igc&ecffs: ćafi* §*rusrek i Kszirł:i*:ra ff*§rrg&,

Pkt 2) Uchwalenie porządku obrad.
f3rzę,łłoe}nicząty §cdy puił$*rłnłsz,wał zełsr*nyth, ź* p*rządrk *lsrad wr*z pt*j*kt*n:i urhw*ł
zosfof r.lastartłuny r*rŹnym a łłnstępłłi* zay:5łtsf czy kt*ś cfurir;ł§sy zgł*sit ułłni*sr:k v,l §§{{}wi,?
łł'nianY d:isl*1szeE* płsrzrxrlku r:Łsrcłł§. Vlni*slc*w w tej kwcstii ni* zEł*:,zctto,;Jl),J|_"t t:!,{:lł3

Przewadnitztsry §ut§y zał,zqldxił głtlsłwołłie - popł,zł/ p*dł;iesic1,1 i* ręki łł s;)I{łvłi,,: s_l: ł 7j ;r:łu
p*rzqdku n&rod:
wvnik qłosowania:
W głosowoniu udzioł wzięło 13 radnych,
ZA - przyjęciem porzqdku obrad głosowoło 1-3 radnych,
PRZEC|W _ 0,

GŁosY W'TRZYMUJĄCE - 0.

Rada porzqdek obrad przyjęła jednogłośnie.
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Pkt 3) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.
§r:tw*t!n!*Eey &cdy gsrłystqpił d* pun,ktrx 3 tj. y:rxyjęrlo pr*f*,ł*łts z p*przedniej sesjl *
pr*t*k*łł,; *l ,YXll, *nstępni* pr:clłr*#nlr;qry pffyp*mnł*? r*dnyłłl, ż* ysr*j*kty pratał<ałów
d,:sfępłe sry #* vłglqdu w biurze rn#y cro; $* sfrenic §tP Gminy &ra§in.

#* pr*;*&rdta nie wni*si*n* żtlł§ł,łył!: {.!lĄ/#§ *ni pcpr**rek, w*łset c;*sfc prr*wodniczący RaCy
p*ysfępif d* pf*solv* ni* złs prłyię*i*łzł pr;*dmiaf*w*rl# Br*t*knlu:
wvnik ąłosowania w sprawie przviecia protokołu nr xxll:
W głosowaniu udzioł wzięło 1j rodnych,
ZA - przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych,
PRZEC|W _ 0,

GŁosY W'TRZYMUJĄCE _ 0,

§*#* pr*i* kł:ł nr XXtt ;:rł"yjęła j*drz*głośnie - bes Łłwesl"

Pkt 4} Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej.
Przewodniczący Rady poprosił wójta o złozenie sprawozdania.
WÓjt: Szanowni Państwo, sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych podczas dwudziestej
sesji Rady Gminy Bralin.

Uchwała Nr XX/80/2015 Rady Gminy Bralin z dnia 30 grudnia 2OI5 r. zmieniająca uchwałę
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bralin na lata 20L5-2022
Uchwałę przesłano do Regionalnej lzby obrachunkowej w Kaliszu oraz do Wydziału Kontroli,
Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu.

Uchwała Nr XX|SL/2015 Rady Gminy Bralin z dnia 30 grudnia 2OI5 r. w sprawie: zmiany
uchwały budzetowej na 2015 rok.
Uchwałę przesłano do Regionalnej lzby Obrachunkowej w Kaliszu oraz do Wydziału Kontroli,
Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu.

Uchwała NrXXl82l2015 Rady Gminy Bralin z dnia 30 grudnia 201,5 r. w sprawie powierzenia
Spółce Zakład Zagospodarowania Odpadów Olszowa Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością
z siedzibą w Olszowej wykonywania zadania własnego Gminy Bralin w zakresie gospodarki
odpadami komunalnymi oraz utrzymania czystości i porządku.
Uchwałę przesłano do Regionalnej lzby Obrachunkowej w Kaliszu oraz do Wydziału Kontroli,
Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu.

Uchwała Nr XX/83/2015 Rady Gminy Bralin z dnia 30 grudnia 2OL5 r. w sprawie: przyjęcia
Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016
Uchwałę przesłano do Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego.

5prawozdanie z realizacji uchwał podjętych podczas dwudziestej pierwszej sesji Rady Gminy
Bralin.

Uchwała Nr XXl/8a/2015 Rady Gminy Bralin z dnia 18 stycznia 201,6 r. sprawie uchwały
budżetowej na 2016 rok,
Uchwałę przesłano do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu oraz do Wydziału
Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu.

Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych podczas dwudziestej drugiej sesji Rady.Gminy
Bra lin.

Uchwała Nr XXll l85/2OL6 Rady Gminy Bralin z dnia 27 styczniażo16 r. w sprawie: zmiany
uchwały budżetowej na 2015 rok.
Uchwałę przesłano do Regionalnej lzby Obrachunkowej w Kaliszu oraz do Wydziału Kontroli,
Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu.
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Uchwała Nr XXl! l86l2OL6 Rady Gminy Bralin z dnia 27 stycznia 201,6 r. w sprawie: przyjęcia
Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 201,6 -żO1,8.

Uchwałę przesłano do Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu
Wojewódzkiego w Poznaniu.

Uchwała Nr XXll/87l2OL5 Rady Gminy Bralin z dnia 27 stycznia 201,6 r. w sprawie wyboru
przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego
Uchwałę przesłano do Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu
Wojewódzkiego w Poznan iu.

Uchwała Nr XXll/88l2OI5 Rady Gminy Bralin z dnia ż7 stycznia 201,6 r. w sprawie nadania
nazwy ulicy położonej w Bralinie
Uchwałę przesłano do Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu
Wojewódzkiego w Poznaniu. Uchwałę opublikowano w Dzienniku Urzędowym Województwa
Wielkopolskiego pod pozycją 999.

Uchwała Nr XX!I/89l2OL6 Rady Gminy Bralin z dnia 27 stycznia 2oL6 r, w sprawie przyjęcia
na 2016 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz form
Kształcenia zawodowego, na które dofinansowanie jest przyznawane Wójt Gminy Bralin.
Uchwałę przesłano do Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu
Wojewódzkiego w Poznaniu.
Szanowni Państwo, spotkania i konsultacje:
1 lutego 20t6 r. w godzinach porannych spotkałem się z Panią Joanną Kopeć - Kilijańską to
jest osoba, która doradza nam w sprawie zwrotu VAT u - szerzej za chwilę na ten temat. W
godzinach popołudniowych miałem zaszczyt reprezentować mieszkańców Gminy Bralin na
jubileuszu urodzin pani Heleny Janelt.
3lutego 2OL6r. w godzinach popołudniowych wtej sali odbyło się spotkanie z mieszkańcami
miejscowoŚci Chojęcina Szumu a precyzyjniej mówiąc z właścicielami działek
zlokalizowanych przy drodze w tymze przysiółku, rzecz dotyczyła zgody na podział
nieruchomości i poszerzenie tej drogi.
4 lutego w godzinach porannych spotkałem się. ze starostą kępińskim a ściślej rzecz biorąc
uczestniczyłem w posiedzeniu zarządu starostwa powiatowego w sprawie inwestycji na
drogach w Gminie Bralin to spotkanie zaowocowało równiez spotkaniem późniejszym, o
którym również powiem ze sołtysami.
5lutego 2Ot6r. w godzinach porannych podpisałem umowę na udzielenie dotacji celowej z

UKS SPoRT BRALIN.
7 lutego 2016 r. w godzinach popołudniowych wręczyłem nagrody na turnieju sołectw w
tenisie stołowym w Nowej Wsi Książęcej byta to impreza zorganizowana z inicjatywy
mieszkańców M nichowic.
9 lutego Szanowni Państwo, o godz, L2,00 odbyliśmy spotkanie terenowe iuż ze
wspomnianymi mieszkańcami, właścicielami działek w Chojęcinie - Szum w sprawie
poszerzenia drogi na tę chwile mogę odpowiedzieć, że doszliśmy do porozumienia,
kompromisu i dalsza procedura jest jakby wdrazana,
11 tutego 2OL6 r. w godzinach południowych reprezentowałem samorząd gminny na rocznej
odprawie w KPP w Kępnie, a w godzinach wieczornych uczestniczyłem w zebraniu sołeckim w
NowejWsi Ksiązęcej.
12 !utego 2016 r. tutajwtej sali wrazz sołtysami spotkaliśmysię z Panem starostą kępińskim
i również uczestniczył w tym spotkaniu obecny tutaj członek zarządu Pan Zenon Kasprzak
właśnie rozmawialiśmy na temat biezących spraw związanych z utrzymaniem dróg,
planowaniem, kiedy będą planowane remonty, Szanowni Państwo myślę, ze to powinno być

teraz już tak przyjęte, tak zresztą zapewniał nas Pan starosta, że raz w roku na nasze
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zaproszenie będzie przyjeżdża| tutaj. Był oczywiście w asyście dyrektora PZD tak żebyśmy się
nie musieli domyślać, co kiedy będzie robione, mamy ustalony pewien harmonogram i tutaj
Pan dyrektor go potwierdził przed sołtysami, więc myślę, że wszystko w tym rozdaniu i w tym
roku będzie się odbywać zgodnie z naszymi oczekiwaniami, w miesiącu marcu ma być
dokonywana ścinka poboczy, jeśli ona nie dojdzie do skutku to wtedy będziemy już rozliczac
nie tylko Pana dyrektora, ale teżzarząd i Pana starostę, Również planowane są inwestycję w
Weronikopolu, planowany jest remont mostu na ten temat właśnie było to spotkanie 4 lutego,
o którym mówiłem między innymi uzgodniliśmy, ze powiat będzie wspierał również naszą, tę
inwestycję swoimi środ kami.
17 lutego Szanowni Państwo, acha, jeszcze jedno - wrócę do 1. Po spotkaniu ze starostą
kępińskim w tej sali, w której się odbyło w południe, odbyły się konsultacje społeczne w
sprawie tworzenia mapy zagrożen a o godz. 14.00 odbyło się spotkanie z przedstawicielami
zarządu LKS ,,Sokół" Bralin i z Panem przewodniczącym Rady Gminy w sprawie w zasadzie
rozliczenia dotacji klubu.
17 lutego 20L6 r. odbyłem odprawę z dyrektorami placówek oświatowych Szanowni Państwo,
apelowałbym tutaj, aby wyłonić jednak przewodniczącego Komisji Oświaty albo zwołać, jeśli
ktoś jest wiceprzewodniczącym tej komisji, zwo|ać tę komisję mamy bardzo pilne sprawy
związane z organizacją roku szkolnego również, chciałbym tutaj Państwa o tych wszystkich
rzeczach poinformować, apeluję o zwołanie Komisji Oświaty, po uzgodnieniu ze mną
oczywiście terminu, tak zebyśmy wszyscy mogli uczestniczyć.
W dniach 18 - 19 lutego 2aL6 r. reprezentowałem na zjeździe wójtów, burmistrzów,
prezydentów organizowanym przez WOK iSS zjeździe subregionu kaliskiego samorząd Bralina.
24 lutego 20L6 r. uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i

Ochrony Środowiska.
25 lutego 2016 r. Szanowni Państwo, w godzinach porannych przed godziną ósmą spotkałem
się z Panem Rolandem Nowickim również to spotkanie dotyczyło organizacji podziału
nieruchomości w Chojęcinie - Szumie i to już było zakończenie jakby tej procedury to była
ostatnia osoba, która wyrazilana to zgodę. W godzinach przedpołudniowych spotkałem się z
Panią Joanną Kopeć - Kilijańską/ na samym początku Państwu mówiłem to jest osoba, która
pomaga nam w procedurze zwrotu VATu, podpisałem wniosek do urzędu skarbowego
poprzedzony uzyskaniem opinii indywidualnej z Ministerstwa Finansów na zwrot VATu w
wysokości ponad 100.000,00 zł i o godz. 15.00 w zasadzie nie odbyła się Komisja Rozwoju
Gospodarczego i Budzetu, na której się stawiłem.
27 lutego 2016 r. o godz. 1-5.00 to była sobota Szanowni Państwo, po otrzymaniu informacji
telefonicznej rozpocząłem działania w sprawie naruszenia porządku na boisku sportowym.
29 lutego 20L6 r. w imieniu samorządu gminnego u notariusza podpisaliśmy akt notarialny
zbywający działkę na Goli, ta działka została sprzedana po jednokrotnym postąpieniu za kwotę
225.000,00 zł zYAT em, 270.000,00 zł z VAT em około, nie mam przed sobą tego dokumentu,
O godz. 12.00 złożyłem zawiadomienie na policję o zakłóceniu ładu i porządku w miejscu
publicznym to dotyczy incydentu sobotniego na boisku.
2 marca Szanowni Państwo, uczestniczyłem, dzisiaj w walnym zebraniu ZZO w Olszowej,
myślę, ze, chciałbym Państwa poinformować szerzej, ale na osobnym spotkaniu, jaka jest
sytuacja w spółce, ponieważ dochodzimy już do finału rozliczen w związku z tym gdybyście
Państwo uznali za stosowne proszę zaproponować termin żebym Państwu mógł przekazać
bieżące, aktualne dane na temat sytuacji w spółce ,,lnwestor" 7ZO w Olszowej i Szanowni
Państwo, w godzinach popołudniowych mam zaplanowane dzisiajspotkanie z rodzicami dzieci
sześcioletnich to zebranie było duzo wcześniej zaplanowane, ponieważ sesja dzisiejsza
odbywa się w nietypowym terminie, bo nie jest to ostatnia środa miesiąca w związku z
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PowyŻszym chciałem Państwa przeprosić, ale jestem jeszcze, mam zaplanowane zebranie z

dyrektorem Szkoły Podstawowej i w związku z tym będę musiał Państwa opuścić w tym
momencie. Mam jeszcze jedną prośbę i informację, wczoraj wpłynęła do nas informacja, że
ma zebraĆ się Komisja Budżetu niestety mam juz dużo wcześniej zaplanowany urlop i wyjazd,
w związku z tym jutro nie będę obecny, nie będę obecny równiez w związku z tym na tej
komisji. Dziękuje bardzo.
RadnyTadeusz lwan: Chciałem się zapytać jeszcze zanim Pan wójt wyjdzie, ponieważ raz do
roku jest to spotkanie z zarządem powiatu to prosiłbym zeby był też przedstawiciel Rady na
tym spotkaniu no, bo to jest jakieś niepowazne, tylko sołtysi, a ja nie mówię żeby Rada, aIe

przedstawiciel Rady zeby na przyszłość też w takim czymś uczestniczył.
WÓjt; To znaczy odpowiadając, spotkanie odbyło się tutaj na nasza inicjatywę zaprosiliśmy na
to spotkanie wszystkich sołtysów, poniewaz ono miało technicznie rozwiązac kwestie
remontów organizowanych na ten rok, tak żeby sołtysi, którzy w większości piszą tutaj petycje,
są zainteresowani, kiedy będzie naprawa dziur, kiedy będzie jakieś tam powierzchniowe
nawierzchnie robione, w związku z tym uczestniczyli sołtysi, ale wezmę to pod uwagę i za rok
pewnie na takie spotkanie kogoś z przedstawicieli Rady oczywiście zaproszę, Mam nadzieję,
że najbardziej zainteresowani oprócz radnych byli. Dziękuję,
Radny Michał Woźniak: Jeszcze mam pytanie do Pana wójta odnośnie tego kompromisu z

mieszkańcami w Chojęcinie, na temat tej drogi, jak ta sytuacja wygląda, jak się zakończyło w
końcu? O ile się zakończyło.
WÓjt: To znaczy, Szanowni Państwo, ja juz tutaj tez radnym, niektórym radnym na jedne z sesji
przedstawiałem tę sytuację. To znaczy powiem tak, po złozeniu wielu wniosków przez
właścicieli tych nieruchomości a mówimy o tym odcinku drogi między drogą koło Pana
Karwana a drogą naprzeciwko motelu - tym łączniku takim o wydanie decyzji o warunkach
zabudowy, na podział nieruchomości również, tworzy się tam osiedle, jest to główna droga,
ciąg przez ten przyszły teren zabudowy, ponieważ zw|aszczajeden z mieszkańców Chojęcina -
Szumu zgłaszał, ze powstające opłotowania spowodują, że ta droga będzie zbyt wąska tak,
żeby poruszać się maszynami rolniczymi, wszczęliśmy taką procedurę zeby wypracować taką
koncepcję jak dokonać tego poszerzenia. Poszerzenie - iteraz do meritum, poszerzenie
obędzie się od strony południowej, ponieważ jest ty|ko zabudowana jednym budynkiem
nieruchomość i tutaj też doszliśmy do porozumienia z tymi osobami, bo tu w zasadzie w tym
newralgicznym punkcie nie będziemy wchodzić. Jest przygotowana pełna koncepcja, na którą
wszyscy właściciele nieruchomości wyrazili zgodę, teraz będziemy przystępować do podziału
tych nieruchomości, do podpisywania tak naprawdę, takich porozumień wstępnych i tak
naprawdę skoncentrujemy się na tym żeby po prostu dojść do porozumienia, co do kwoty
wykupu. Te powierzchnie nie są duze, bo one są tak naprawdę od m2 kilku do, kilkudziesięciu,
bo największa powierzchnia ito było indywidualne spotkanie, o którym powiedziałem z panem
Rolandem, to On ma największą powierzchnię, która opiewa na ar z ułamkiem, więc w sumie,
jeśli będzie wycena rzeczoznawcy ile m2 kosztuje tam ziemi to będzie nasz taki wykładnik a na

bieżąco tak jak powiedziałem już na komisji ładu i porządku (Komisja Przestrzegania Prawa i

Porządku Publicznego) Państwu przestawiałem na tej komisji była tez - o której tu nie
powiedziałem była przedstawiona jedna rzecz a mianowicie sytuacja z poszerzeniem ulicy
Południowej, wiecie Państwo to są drogigminne wewnętrze, one są geodezyjnie inaczej nieraz
w rzeczywistości - inaczej przebiegają to są drogi nieutwardzone, meandrują, niz są

geodezyjnie wyznaczone i sytuacja jest taka, że droga na przykład w jednym miejscu ma

przykładowo 6 m szerokości a za chwilę się okazuje, że w jednym ma 3,5 m szerokości itakteż
jest, taka zasada jakby zapanowała na ulicy Południowej i też spotkałem się z właŚcicielem
nieruchomości sąsiedniej jeszcze niezabudowanej, który zaproponował konkretne
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rozwiązanie a mianowicie, jeśli gmina przejmie wyznaczonąprzez niego drogę na jego działce
od starej ósemki do ulicy Południowej, on za przysłowiową złotówkę zgodzisię na przekazanie
ternu pod poszerzenie ulicy Południowej i tak jak w Chojęcinie musimy po prostu w którymś
momencie usiąść - ja mówię - komisję ładu, porządku o tym informowałem Państwo nie
powinniście być całkiem zaskoczeni w kazdym bądź razie teraz przystępujemy juz - jak mamy
-do tych prac- jak mam zgody do formalizowania isporządzania tak naprawdę podziałów, a
później wszyscy będziemy musieli się - inaczej na koniec Państwo będziecie musieli wyrazić
na to zgodę, bo na zbycie, bądź nabycie Państwo wyrażacie na to zgodę a później skończy się
u notariusza, ale to tak jak mówię...
Radny Michał Woźniak: Póki, co, kwoty są teraz jeszcze nieuzgodnione?
Wójt: Jeszcze nie, ponieważ po uzyskaniu ostatniej zgody, tak jak powiedziałem, na tym
spotkaniu z Panem Rolandem, nazwiska nie chcę teraz przekręcić (podpowiedź z sali:
Nowickim), Panem Rolandem Nowickim to znaczy teraz dopiero - myśmy mówili o oficjalnych
cenach nieruchomości tak, bo wycena przez rzeczoznawcę będzie odzwierciedlała jakby
oficjalne ceny, ale myślę, że tutaj nie mówimy o hektarach, tak naprawdę nie mówimy o ilości
arów tylko mówimy w poszczególnych przypadkach o metrach kwadratowych, ja mam te dane
szczegółowo wyliczone na każdą działkę ile to jest metrów od kilkunastu do (...)

Zastępca wójta: To są paski od metra do dwóch, do trzech.
Wójt: (...) jeśli chodzi o poszerzenie drogi to nie będą jakieś znaczne równiez środki, bo to jest
kilka arów w sumie, ale to już o szczegółach Państwa poinformuję.
V,l łw!ą:łtł; z braki*ł,n dalszył:łl pyf*i drs svsrswazr}*nia przewadn!cz"ący §*rly przystqpił tl*
r:;ł; rj wi*:* l*,ł*le3ł: * go ;: łs n kt u p*r"łq d&e; * łs r * łl,

il,§f *Br,łśrfi .s*lc ł:*r*#.

Pkt 5) Sprawozdanla z prac komisji Rady.

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Marek Markiewicz:
Komisja spotkała się na spotkaniu w dniu 1_7 luty 20t6 r. odbyło się posiedzenie Komisji
Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, na którym opracowano plan Komisji i wydano
opinię na temat przejęcia gruntów z przeznaczeniem na drogę gminną w miejscowości
Chojęcin i Bralin ulica Południowa. W Bralinie jest to ulica u Pana Jagieniaka, gdyby ktoś nie
wiedział to jest taki odcinek drogi z jego działki gdzie mamy od ósemki- jak Pan wójt mówił -
do ulicy Południowej i na tym Komisja posiedzenie zakończyła, dziękuję,

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska Piotr
Twardowski: Ostatnie obrady Komisji Rolnictwa Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska
odbyły się w dniu 24 lutego 20t6 r, w godz. od 13.30 do 15.30 i główne punkty obrad
przedstawiały się następująco: Ustalono i przyjęto jednogłośnie plan pracy komisji na 2016
rok, spotkano się z sołtysami w kwestach takich wstępnych, organizacyjnych, jeśli chodzi o
dożynki gminne. W 2016 roku odbędą się w Mnichowicach, następnie omówiono bieżącą
gospodarkę wodno - ściekową Gminy Bralin z uwzględnieniem perspektyw pozyskiwania
funduszy pozabudżetowych na ten cel, przedyskutowano program opieki nad zwierzętami
bezdomnymioraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bralin a także złożono
informację Komisji dotyczącą pisma złożonego w grudniu 2015 do Ministerstwa Rolnictwa i

Rozwoju Wsi w sprawie trudnej sytuacji producentów trzody chlewnej. Następnie dodano
takie dwa pozaplanowe punkty, pierwszym punktem było wyodrębnienie lub tez nie
wyodrębnianie funduszu sołeckiego, tutaj nawiązała się dyskusja na ten temat, kolejną sprawa
dołozoną było pismo do dyrektorów publicznych przedszkoli oraz szkół ponadpodstawowych
z oddziałami przedszkolnymi, ale to już temat należy właśnie do komisji edukacji i sportu
(Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu)- zostało tylko odczytane. Dziękuję bardzo.
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Zastępca przewodniczącego Komisji Oświaty, KuItury, Zdrowia, Sportu Michał Woźniak:
Dnia 26 stycznia o godz. 14.30 odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia,
Sportu na posiedzeniu oprócz radnych z Komisji obecny był również Pan sekretarz, który
omówił sytuację w gminie po wprowadzeniu zmian przez rząd w systemie oświaty, Kolejnym

' punktem posiedzenia było wyłonienie kandydata na przewodniczącego Komisji, ale zaden z

radnych nie wyraził chęci kandydowania itę chwilę Komisja pracuje bez przewodniczącego. To
wszystko, dziękuję.

W zwłiqzku z bruki*rn drłlszycłł Ełastłw i pytałź prr-ł:wadł:iełł?cy rady zt;łnknqf p*łlł_t ;łit;tl7 i
p rz y st ą p i ł d o ł: łył u l"ął i * ł: i * k* l *j ł,ł * g a p u łł kt u p*r:ry#lrr: * b r * d.

Pkt 6) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomnoŚci zwierząt na terenie Gminy Bralin.

§rzgvł*drliu.ąr,,ł §sd,v pł.sprrłsił * prł*dsttlwi**ie łłzrłsrsdni*niu łi* w,,yź*j wvłyłi,::rlił:ł:t:łł

;,: łjektu urhwal,r,.

Zastępca wójta: Szanowni Państwo, jak co roku do końca marca Rada Gminy zobowiązana jest
do przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Bralin program, który macie Państwo w uchwale został pozytywnie
zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii w Kępnie, który reguluje wszelkie
kwestie związane z bezdomnością zwierząt, także nic więcej tutaj nie dodam do Państwa w
tym momencie należy decyzja o przyjęciu ewentualnie programu.
Radny Kamil Lenort: Ja mam pytanie tutaj, odnośnie, bo wójt tez wspominał na Komisji
Rolnictwa o lekarzu, Gabinet Weterynaryjny,,Zwierzak" lekarz weterynarii Radosław Pruban,
ja mam pytanie, w jakim, czy był jakiś przetarg, czy w jakim trybie był wyłoniony akurat ten
gabinet weterynaryjny?
Zastępca wójta: W trybie konkurencyjnym, czyli zapytanie ofertowe było przeprowadzone.
Radny Kamil Lenort: Mam pytanie ile było ofert i ...
Zastępca wójta: W tym momencie tego Panu nie przedstawię, ale w trybie konkurencyjnym
,na pewno, gdybym wiedział, ze takie pytania nastąpią byłaby informacja pełna przekazana.
Radny Kamil Lenort: A mozna prosić na przykład na następna sesję?
Zastępca wójta: Oczywiście, jak najbardziej możecie Państwo uzyskać taką informację.
Radny Kamil Lenort: Dziękuję bardzo.
Zastępca wójta: Ale tryb konkurencyjny był zachowany.
§rzeuł*drł:r.zqcy t*pytł:ftzy kt*ś z ł:b*tł:,vth fi?&/ć5;f;*3*kieś *jttr|-liz bątlź" ts"*tł;i dt;

uxtłs*dniE*i*.
'łl zwłązku z brakł*łz: rirsłsł_yrh gl*sł:łv ;:rz"*łł*Crłit:t;:y *r3rzytłłł p:ł:,*jr:;k! ł"łthvvł:ly łł :;,;ł",ł;,,łi*

pl"zyięria Fr*ąr*rłsu apieltl n*tl zwi*rzg,fnml b*zdarrlnyn:i rsrnz z*p*ź;ir:Erlnir: Łl*::l*łłłr:*ścj
zwi*ł"zqt nc **r*nlc *rł,,sin,v {3rnlił"ł"

\łł trrskd* *tl*łytyvłt:rłis ssł,*iektu urh"w*ły §*k*łłłłrłł: ł<,:ł"*kty *łzy,*vłsi*j t:ł,rly!li y:!:;t:r:;ki*j

p:*l*Erłjqrc.j {}§ p{}pr$wl*nl# fslrsi,łł j*drł*llt*g{} ust*wy * s*lł*rEdrit: głr;ir:n,ył,ł:.

§* prłsie ktu uchvłł:ły rsi* łgł*sr*n* pr;tań i ni* wni*si:*a l-źw{}!}ł t"u*ł:ct i:żtrsl§ ,*ru",tłlł;d*i{;ż{f}i
ft*tśy zsł"łłknEt tlyslttłsję n*d pra;*k{*łłł ipł,zystrypił ** gl*seivnni* * p*przł:z p*t}rl!łł:;:ł:ł:łł ręi,:i

* z * p rz yj ę łi * łn p r z * ł§ ł,rlc f* r,v*; u : h vł * ł y 
"

wynik głosowania w sprawie przviecia programu opieki nad zwierzetami bezdomnvmi oraz
zapobiegania bezdomności zwierzat na terenie Gminv Bralin.
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,
PRZEC|W _ 0,
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GŁosY W9TRZYMUJĄCE _ 0,

ii*#* p*#;ęl* *rfuN:*lę łlł XX!ll/§#l2#3*.
{,Jri; lv*..l* s f *i,, r xłi : * ł ł: t :- ł: ! k #* łiri jgisr***,:r* i* k* fx.

- 
Pkt 7) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia na rok 2016 planu pracy Komisji Rewizyjnej

Rady Gminy Bralin.
ł r : r v; * r} ł: i ł rry ry §*#y r;#c;yf c j ł.,';*s gdn lc,tle d* prr:jc,łf u ł"lr,Ą lv*/y.
3g*rlłłi* ; S 9§ §t*tuti; #*';iiły §r*iiłr K*nri*jx ił*ivixyjna p*w*łana pna*: §*dę w c*lx

trr*włe}ł**i* il*i:tr*li *;iałalrr*ści lv*}ł*, glłixnycŁl j*dn*stck orge ni;,:cyjnych *raa .!edn*st*k
p*m*eni*;yeh g*r}ny prz*di<ł*d;ł fiar*;i* d* ;łiiryi*l,C;*nia p}*n pracy rnlvi*rający tcr*:iny
*;ibyv,-,ł*ił p*:;i*$;ań *r;l; t*rrylitły i ,,ł.r;*ilł; j*dn**tck, ki*r* ;*stałrą skł:ntr*l*l*;;l**,
ii;słlp;ilr łry*lv*#nlł::qty ft*dy;#,#}/l,#l y;łz*tł*łln!rłqf### ii*rłr.ls;i ftexłi:yj**j e;y r*rl*ff:y
;**,,,** ql*.: * #* *ś#;e *r;ł * ilrj*n *i ł;r:h w*fy l
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Roman Lemanik: Chciałbym przedstawić plan pracy na
biezący rok. Na 201,6,

W styczniu, luty, marzec, kwiecień:
. opracowanie planu pracy na rok 201,6,
o analiza wykonania budżetu za rok 201,5,
. ocena pozyskania środków zeźrodel zewnętrznych,
o kontrola wydatków na podróze służbowe urzędników oraz wydatki związane z

posiad a n i e m słuzbowych telefonów ko mórkowych,
r sformułowanie wniosku w sprawie udzielenia absolutorium dla wójta Gminy Bralin.

Punkt 2) Maj, czerwiec, lipiec, sierpień:
r kontrola realizacji programów współpracy ze stowarzyszeniami,
r kontrola wydatków pozapłacowych w szkole podstawowej w Bralinie - wydatki

biezące, remontowe i inwestycyjne,
r kontrola realizacji zadan gospodarki odpadami komunalnymi,

Punkt 3) Wrzesień , październik, listopad, grudzień:
. wydatki związane z doposażeniem w sprzęt dla ochotniczych straży pożarnych.
r kontrola wydatków Gminnej Biblioteki publicznej,

. zapoznanie się dokumentacją dotyczącą udzielania zezwoleń na sprzedaz alkoholu,

. opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej naż0I7 rok,
Plan pracy komisji moze ulec zmianie w zalezności od zaistniałych okoliczności. Dziękuję
ba rdzo.
§ł;*lł*r.j;lie;tsy;r,:§yftrf e;y &r;;d ; *be r:łyrł ;x*;*&i*:i §rytt?fii* !:q#ź uvłr:gi C* ł"l:ns*#r;icnj*.
lli,' ;,,,;lry;:ltł; ; Sr,ł:&i*,* gf*sćr,tl prxcłvł;ł}ni*qły *#*yf*l g:rn;e&* ł;;&l*r*ły w spr*lł;i*
:r:l,tłił:r*ł,*r;!:ł ł,łc r*lr: 2# j$ pl*nu {}rcay tr*młs;i ń*rvl;y;n*; §*dy Grnlły #r*lfn,
#r:;:r*jeil,1; l;**xr*i}l ł,ie zął*szł** pyt*ri ; *is !#nlrslQft* u\ńl§ą, vry*fu*r e;c#* prłew*dniczqły
§,,łł.|i; :1;:ł3:,'łqi rfrr*ł.;się nr;§ pr*3*łfe;ł: l pr:y-lfryl:if #* 6l*s*w*łl* * p*pr:*; p*d*i*-sienl* rqłl
*- : l: 1; r ; y j t:ll * *,: p,.; * cm i * f ł; lł.,*,i łł ł:n łv* ltr;,

wvnik ałosowania w sprawie zatwierdzenia na rok 2076 planu pracv komisii Rewizvinei
Radv Gminv Bralin.
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 1_3 rodnych,
PRZEC|W _ 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄCE _ 0,

Rado podjęło uchwołę nr XXlll/91_/2016.
ć.,,łJł i,ł,,,},jl "i lł;l * i yi ;*f ryrr* ił rJ;; n i,t ir§;:;lli * #r* t,*ł*:'l;.
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Pkt 8) Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego
Rady Gminy Bralin.

Przewodniczący Rady: Mam pytanie do wnioskodawców, poniewaz ten punkt jest na

dzisiejszej sesji w związku z wnioskiem, jaki wpłynął do Rady Gminy, czy ktoś z wnioskodawców
chciałby w tym momencie zabrać głos?
Radny Leszek Głąb: Znaczy się to jest tak, no zabrać głos, uzasadnienie wniosku było bardzo
obszerne i nie wiem czy to przytaczac tutaj, czytać całe te uzasadnienie do wniosku, no
wniosek wzywał do usunięcia nieprawidłowościw wyborze przewodniczącego Rady Gminy jak

trzeba to odczytam całe to uzasadnienie.
Przewodniczący Rady: Bardzo proszę, żeby (...)
Radny Leszek Głąb: Uzasadnienie: W dniu 24 czerwcaZ)I! r. dotychczasowa Przewodnicząca
Rady Gminy Bralin Kazimiera Kupczak złożyła natychmiastową rezygnację z funkcji
Przewodniczącego/ wybór nowego przewodniczącego został dokonany dopiero w dniu 13

sierpnia uchwałą nr Xlll/48/2015 Rady Gminy Bralin w sprawie wyboru Przewodniczącego
Rady Gminy Bralin. Tymczasem procedowanie to należy uznać za wadliwe. Stosownie, bowiem
do §16 ust. 2 Statutu Gminy Bralin stanowiące go załącznik do uchwały N r XXX|/179/2009 Rady
Gminy Bralin z dnia 29 kwietnia 2009 r., dokonanie wyboru na -wakujące stanowisko
przewodniczącego winno odbyć się na najbliższej sesji. Pomimo takiego zapisu Statutu, w dniu
29 czerwca żOt5 r., odbyła się sesja, na której nie doszło do podjęcia uchwały w zakresie
wakującego stanowiska a przyjęty porządek sesji nie uwzględniał w ogóle takiego punktu.
Takie procedowanie spowodowało naruszenie wyżej wymienionych przepisów Statutu, który
tutejsza Rada ustaliła dla zachowania porządku we własnym procedowaniu, na co nie sposób
się godzić, Podejmując wyżej wymienioną uchwałę Rada Gminy Bralin naruszyła równiez art.

25 a ustawy o samorządzie gminnym. Zgodnie z jego brzmieniem radny nie może brać udziału
w głosowaniu w radzie ani w komisji, jezeli dotyczy ono jego interesu prawnego. Jak się
powszechnie przyjmuje w doktrynie przepisów samorządowych, przepis ten ma charakter
antykorupcyjny i zabrania radnemu wzięcia udziału w głosowaniu zarówno w radzie jak i w
komisji, jeżeli przedmiotowe gtosowanie dot,i,czy interesu prawnego tego radnego nie
ogranicza się wyłącznie do sytuacji ewentualnego konfliktu, sprzeczności interesów radnego i

gminy. Radny nie może, więc głosować nad uchwała, również w przypadku, gdy szeroko pojęty
interes gminy jest obiektywnie zbieżny z interesem prawnym radnego. Samoistną przesłanką
wyłączenia radnego z danego głosowania jest określenie głosowania, jako dotyczącego
interesu prawnego radnego. Komentowany przepis nie wprowadza ograniczenia
przedmiotowego do określenia rodzaju spraw (porównać: J, Korczak,.Zasady, podejmowania
uchwał, strona 12) (vide: ustawa o samorządzie gminnym. Komentarz z odniesieniami do
ustawy o samorządzie powiatowym i samorządzie wojewódzkim pod redakcją prof. zw. dr hab.

Romana Hausera, prof. zw. dr hab. Zygmunta Niewiadomskiego, rok wydania, 203,1,,

wydawnictwo C. H. Beck, wydanie pierwsze,
Podkreślić przy tym należy, iz wskazane naruszenie dotyczące udziału radnego w głosowaniu

nad wyborem przewodniczącego było przedmiotem badania przez sądy administracyjne i tak
w wyroku NSA z dnia 25 stycznia 2OIo r. sygnatura akt ll oSK 1,865/09 ustalono, ze art. 19 ust.

1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym stanowi podstawę do uznania
interęsu radnego w zostaniu wybranym przewodniczącym rady za interes prawny, poniewaz
przesądza o biernym prawie wyborczym radnego danej rady gminy. Niedopuszczalnajest taka

wykładnia art. 25 a ustawy z dnia 8 marca 1-990 r, o samorządzie gminnym, która nadaje temu
przepisowi takie samo znaczenie jak art. 24 ust. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o
samorządzie województwa, mimo ze ten ostatni przepis wyraźnie ogranicza prawo radnego

do brania udziału w głosowaniu, ze względu na jego interes prawny, tylko do okreŚlonej
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kategorii spraw majątkowych głosowanie w sprawie wyboru przewodniczącego rady gminy
dotyczy również interesu prawnego kandydata na stanowisko o charakterze majątkowym.
Podobnie w wyroku z dnia ].0 września 2002 r,, NSA sygnatura akt llSA/Wr tĄ9B/02 orzekł, że
interes prawny to interes chroniony przez przepisy prawa ustrojowego art. 25 a powołanej
ustawy o samorządzie gminnym należy, zatem odnieść do uchwał podejmowanych na
podstawie tej ustawy. Radny nie może, więc brać udziału w głosowaniu w sprawach, które
dotyczą jego osoby, z uwagi na to, że z mocy art,ż5 a podlega wyłączeniu. Nalezy podkreślić,
że tak jak i w art.24 § 1 KPA ustawodawca nie wprowadził ograniczenia przesłanką interesu
majątkowego, udział w głosowaniu radnego podlegającego wyłączeniu jest istotnym
naruszeniem prawa. Przenosząc powyzsze na grunt niniejszej sprawy należy zwrócić uwagę,
że już w głosowaniu poprzedzającym wybór kandydata na przewodniczącego poszczególni
radni głosowali na siebie. Natomiast w samym głosowaniu uchwały przez Radę Gminy wziął
również udział radny Grzegorz Lemanik, mimo obowiązującego wyzej zakazu głosowania.
Nawiązując do wyzej wymienionego procedowania przeprowadzonego przez Komisję
Skrutacyjną nalezy również podnieść, iż dopuściła się ona naruszenia regulaminu do
głosowania w wyborach przewodniczącego Rady Gminy Bralin. W mojej ocenie w toku
dokonywania wyboru kandydatów na przewodniczącego doszło do nieprawidłowości. Mimo
zwracania uwagi przez radnych, przewodniczący Komisji nigdy nie zamknął listy kandydatów i

nie poddał pod głosowanie wyboru wszystkich.
W sposób dowolny odbyło się głosowanie nad niektórymi kandydatami. Prowadzący obrady,
mimo tajności obrad dopuścił do gtosu osobę z publiczności, co więcej w sposób dowolny i

nieprawidłowy zarządzano przerwy w obradach. Następnie dopuszczono się otwarcia urny i

bezpodstawnego powtórzenia - reasumpcji głosowania.
Z takim procedowaniem nie sposób się zgodzić. W ocenie skarżącego przedmiotowa uchwała
raŻąco narusza prawo i pozostaje w sprzeczności z wyżej wymienionymi regulacjami
prawnymi, na co nie mogę pozwolić będąc radnym tutejszej Rady. Dziękuję za uwagę. l

przepraszam za pomyłki, bo nie te okulary.
fr,,rErr;*rjn;rząty redy prsdziękłvł*ł rł:dnemu Ltszk*,,,ą;i GłEb*wi i r*pyt*ł czy sq ;:ytani* dc
xłłi;:słr:#*lą,r*łv" Ąl*sfęp*I* pru*r**dniełEcy stvvi*rCził, że ni* wiCzi *sab r&ęf*1,5fi d* łubrani*
;1ł*sa, rł,r:*flc #.*{}0 gs*zwr:lłs*bie adnfe ść się da *t}rzyt*ntg* uz*s*dn!ęni*"
Przewodniczący Rady: Odnosząc się do zarzutu odnośnie Statutu Gminy Bralin, o tym, ze na
pierwszej sesji, nalezy pamiętać o dokumencie nadrzędnym, jakim jest ustawa o samorządzie
gminnym, tam jest zapis art. 19 pkt 5 w przypadku rezygnacji przewodniczącego lub
wiceprzewodniczącego rada podejmuje uchwałę w sprawie przyjęcia tej rezygnacji nie później
niz w ciągu 1 miesiąca od dnia złożenia rezygnacji. Niepodjęcie uchwały, to jest pkt 6
Niepodjęcie uchwały, o której mowa w ust. 5, w ciągu 1 miesiąca od dnia złożenia rezygnacji
przez przewodniczącego lub wiceprzewodniczącego jest równoznaczne z przyjęciem
rezygnacji przez radę gminy z upływem ostatniego dnia miesiąca, w którym powinna być
podjęta uchwała. Ten termin minął po miesiącu, Pani... nie pamiętam abyśmy podejmowali
uchwałę o przyjęciu rezygnacji. Jeżeli chodzi o wyroki sądów, z wyrokami się nie dyskutuje,
proszę Państwa to jest tak, że my mamy system prawny normatywny, czyli stanowione prawo
jest dla nas wazne a wyroki sądów rozstrzygają tylko poszczególne sprawy dotyczące
bezspornie kwestii, które się odbywają, więc, ja zgadzam się tutaj z autorem, jednym z

autorów i twórców ustawy samorządowej, profesorem Michałem Kuleszą, ktory niestety już
nie żyje, ale w 2013 r. czy bądź 12 wypowiedział się, że jest to przepis 25 a ustawy o
samorządzie jest przepisem typowo antykorupcyjnym i w żaden sposób nie powinien być
stosowany do spraw organizacyjnych rady. To wszystko, co mam do powiedzenia w temacie.
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§* Prucdsf *witniu stu*j*E* st*ncwisk* prr*:w*dniłzłlcy *§ł:z,7ta! pr*i*kt tłt,hw*ły ,łł :pr*wi*
xt,hyłe niu uchlłł*ły w sgsrav,łłt: wy!ł*ru Prz*:wrsdnir:r'§cf{i* fł*dy §!,*iny §rrslin.
*CI Prajektu utkwtxłjł ni* ł:głCIsz*n* pyt*n i nił vąłtli*sit}ij§ Ł}rat}#, w*lsł:t tz*q# pr;,ł:wł:*l:i{:łą{:ż/

§ł;dy załrłknr:lł dyskusję n*d 7sł"*§kte rvł i przystt;pił łśa qłł:st;włzł":is * p:*pr,łt:z pł.stlł,łi;:,r!*rlił: ręlłi
*- z* przyjęri*m prz*łźmiatt:włi *tłzwt;{y.
wvnik głosowania w sprawie uchvlenia uchwałv w sprawie wvboru przewodniczacego Radv
Gminv Bralin.
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych,
ZA - przyjęciem uchwoły głosowało 5 radnych,
PRZEC|W _ 8,

GŁosY WSTRZYMUJĄCE - 0.

§cłJn lli* p*$ryf* uchwr;ły vł spł"avvi* łłtłł,7!łł:iłł uc!łtv*fy wł sprłswi* uły!:*r;: frrz*",:łł:§r:i:z{ł{.i:{ii}

{łady §*łiny ?r*!i:l,
Prnj*kt stanr:wi łołącznik d* r:ir:icjszeg* plct*kcłr;.

Pkt 9)Wolne głosy i informacje.
Radny Jacek Kuropka: Panie przewodniczący ja chciałbym nawiązać do tego, co mówił Pan
wójt i Pan przewodniczący komisji przestrzegania ładu Marek Markiewicz odnośnie tej części
Bralina, która znajduje się po stronie południowej, czyli chodzi mi o ulicę Południową, ulicę
Jabłonkową, ulicę - pośrednio ulicę Wiśniową, to jest ta nowa droga i ulicę Pólkowską tak
myŚlę, że kiedy będziemy tutaj - mówię to tez do Pana radnego Narękiewicza - kiedy
będziemy na jednej z najblizszych komisji budzetowych rozmawiali to chciałbym, zeby
poruszyĆ też problem właśnie tej części Bralina, poniewaz jak słyszeliśmy powstają nowe drogi,
za chwilę będzie tam łącznik między ulicą Wrocławską a ulicą Południową, ale wiem też o
planowanym łączniku między właśnie nową drogą Wiśniową a Jabłonkową. l na przykład na
ulicy Południowej panuje pewien nietad w numeracji, już nie chcę się zagłębiać, na przykład
dawny zakład Pana Niełacnego lezący ewidentnie przy ulicy Jabłonkowej posiada numer ulicy
Południowej. l to jest tylko jeden jak gdyby z takich dziwnych numeracji. Na ulicy, czy przy ulicy
Jabłonkowejjest tylko jeden dom i on o ile się nie mylę ma numer 32, jeden jedyny dom, ale
moim zdaniem jest to słusznie zaplanowane tutaj w urzędzie przez pracownika, który
przewiduje, że w przyszłościta ulica rozbuduje się inumer już osiągnął numer 32, z kolei przy
ulicy Południowej jest taka sytuacja, ze jest numer domu 5 późniejjest około 200 m przerwa
jest numer 6 a za numerem 6 jest numer/ logicznie powinien być 6a ale jest numer 5a wiem,
ze gospodarze planują się do sprzedazy działek i to w duzej ilości, moze warto by też już

zastanowić się i to póki jeszcze nie ma tam domów, a część działek jest już sprzedanych, też
przyjąc podobną strategię jak do ulicy Jabłonkowej, czyli wyzna czyc już numerację Państwo -
o ile się nie mylę- Pietr leżą daleko w polu, Pani Markiewicz ma również numerację ulicy
Południowej, przy której zupełnie nie ma ich posesji. To taki jeden z tematów i jeszcze drugi,
w miejscowości Chojęcin planuje się nadanie nazwy ulic jakby wyprzedzam to, co chciałbym
zredagować, nie wiem czy do Pana przewodniczącego Rady Gminy, czy jednego z Panów z

komisji o nadanie jednej z ulic w Chojęcinie imienia księdza Aleksandra Zajadacza takiego
dziewiętnastowiecznego kapłana, który właśnie urodził się w Chojęcinie, ale to jakby dalsza

sprawa. Dziękuję.
Radny Leszek Głąb: Ja bym chciał się odnieść do tego listu otwartego, znaczy zamieszczonego
w Tygodniku Kępińskiego, klubu radnych Razem dla Gminy Bralin no, niejako zostałem
wywołany do odpowiedzi, bo fragment tego listu dotyczy mojej osoby, chciałbym to tu
przytoczyć (...) a mianowicie, próby łączenia i jednania wszystkich radnych ze strony
przewodniczącego Rady to nie tylko puste słowa z jego inicjatywy na wniosek szefa klubu
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radnych Razem dla Gminy Bralin zaproponowaliśmy spotkanie wszystkich radnych, potrzeby
takiego spotkania nie widział przewodniczący klubu radnych Mieszkańcy Gminy Bralin.
Chciałbym się do tego fragmentu odnieść. No prawdą jest, ze rzeczywiście nie widziałem
potrzeby tego spotkania poza tym urzędem poza salą sesyjną w jakiejś restauracji czy w innym
lokalu, moim zdaniem w obecnej chwili próba zorganizowania takiego spotkania ho,
rzeczywiście trochę jest nietaktowna, tym bardziej, że o sprawach dotyczących tej rady
powinno się rozmawiać tu w sali sesyjnej, po to są debaty przedsesyjne, których
przewodniczący niestety nie organizuje, no, więc nie można się tu spotkać w sposób normalny
w większym gronie. Natomiast uwazam/ że jednorazowa rozmowa telefoniczna w tej sprawie
to jeszcze przez osobę trzecią, czyli przewodniczącego tego klubu radnych Razem dla Gminy
Bralin jest naprawdę wielkim wysiłkiem w tym kierunku, mocno się wysilił Pan przewodniczący
tym bardzie j, że czytając inne artykuły w tych gazetach szczególnie utkwiła mi wypowiedź Pana
przewodniczącego dla gazety Twój Puls Tygodnia, który ewidentnie wykazuje, kogo
przewodniczący reprezentuje, jakie ma poglądy, no chciałbym to, posiłkować się tym cytatem.
Twój Puls Tygodnia, wtorek 5 stycznia 2016 jest to wypowiedź podejrzewam, że z końca
poprzedniego roku i utkwiły mi słowa: ,,W imieniu klubu Razem dla Gminy Bralin mogę
powiedzieĆ, jakie są założenia naszej ósemki", świadczy to o tym jak dążycie do jakiegoś
porozumienia, niestety przewodniczący reprezentuje jedną opcję, spotykać się możemy
rzeczywiŚcie tu, ja jestem otwarty na wszelkie rozmowy jak każdy z nas radnych, ale tu tym
bardziej, ze w tej chwili macie wszystkich przewodniczących, wszystkich zastępców, więc
rządzicie w tej radzie, piłka jest po waszej stronie.
Przewodniczący Rady: Dziękuję radnemu za wypowiedź, nie wiem czy mam się czuć
zaszczycony, czy są jakieŚ inne powody, które Pan sobie zawraca tak często moją osobą swoją
głowę, powiem tyle kiedyś wyraziłem opinię na sesji, ze w imieniu klubu zwracam się do
Państwa, zarzuci| mi Pan, że nie mam takiego prawa, nie jestem przewodniczącym, jakim
trybie ja to zgłaszam, więc poprosiłem przewodniczącego klubu radnych Razem dla Gminy
Bralin o kontakt z Panem, no sam Pan potwierdzil,że nie widział Pan takiej potrzeby spotkania.
MyŚmy nie okreŚlali miejsca, terminu tego spotkania pytaliśmy tylko o mozliwość spotkania.
Radny Leszek Cłąb: (...) niech Pan potwierdzi, o czym była mowa (radny Leszek Głqb zwrocił
się z zapytaniem do przewodniczqcego klubu radnych Razem dla Gminy Bralin Morko
Markiewiczo),tak nie wyraziłem potrzeby spotkania się, ale tez i była mowa gdzie to spotkanie
ma się odbyć.
Przewodniczącv Rady: Tego nie znam, tego szczegółu także, dlatego ...

Radny Leszek Głąb: Bo poza urzędem, tą salą sesyjną nie widzę potrzeby spotykania się, ja się
mogę z kolegami w barze spotkać, ale nie z radnymi.
(.)
Przewodniczący Rady: Bardzo proszę o ...

Radny Leszek Głąb: Nie, nie ... (..,)

Przewodniczący Rady: ... jakąś kolejność wypowiadania. Trudno mi się odnosić do zarzutów,
które pan tu cytuje z gazety, nie mogę używać sformułowań, że w imieniu rady mogę
deklarowaĆ coś, ponieważ mogę się spotkać z zarzutem, że dlaczego Pan mówi w moim
imieniu skoro ja mogę myśleć inaczej. Mogę mówić o osobach, z którymi się regularnie
spotykam, i które mam nadzieję, wspólnie wypracowujemy jakieś stanowiska, dlatego uzyłem
sformułowania ośmiu radnych i mówiłem o klubie, bo stanowisko tych radnych po prostu
znam i dlatego w ten sposób się wypowiadam.
Radny Leszek Głąb: Dobrze jeszcze zabiorę głos.
Przewodniczący Rady: Bardzo proszę.
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Radny Leszek Głąb: Ja nadal uważam, Panie przewodniczący Rady, że Pan nie moze się
wYPowiadaĆ w imieniu klubu radnych Razem dla Gminy Bralin, wyraźnie podaliście regulamin
tego klubu, powinien lezeć w biurze rady w momencie, gdy ten klub został zgłoszony, ze
istnieje i tam wyraźnie jest określone, kto w imieniu klubu może się wyrażac, czyli
przewodniczący klubu, nie Rady, uważam, że przewodniczący Rady może użyc,że w imieniu
Rady jednak jest reprezentantem tej Rady nie klubu jednego i dlatego jak tak czytam, ze no
przewodniczący podejmuje bardzo powazne kroki w celach jak tu określono w tym liście, no
to naprawdę się człowiek zaczyna denerwować. Nie reprezentuje Pan przewodniczący Rady
tylko klub według swojego mniemania,
Przewodniczący Rady: Oczywiście kazdy ma prawo do wyrazania własnych poglądów ...

Radny Leszek Głąb: Nie, to są fakty, które są w mediach oficjalnie ogłoszone.
Przewodniczący Rady: To jest Pańska interpretacja faktów, ja mam inny na to pogląd, ale to
nie chyba czas i miejsce na zebyśmy tutaj prowadzili taką polemikę...
Radny Leszek Głąb: NieI Ja uważam, ze tak.
Przewodniczący Rady: Ale ona jest powiedzmy sobie mało merytoryczna na ten moment,
poniewaz ja nie pamiętam tych artykułów, które Pan tu cytuje. Odkąd zostałem radnym
zdarza|o mi się udzielać wywiadów kilkakrotnie do róznych nośników medialnych no i proszę
mi daĆ szansę/ ja sobie przypomnę, co mówiłem, po prostu, w jakim kontekście używałem
danych sformułowań wtedy będę mógł z Panem polemizować na tę chwilę nie jestem na to
przygotowany, ponieważ nie pamiętam, czego dotyczyły pytania Panów redaktorów, w jakiej
sprawie się wypowiadatem.
Radny Leszek Głąb: To ja jeszcze zabiorę głos...
Przewodni czący Rady: Bardzo proszę.
Radny Leszek Głąb: ,.. w tej sprawie jak już się spieramy. Powiem tak, jak się mam spotykać z

Państwem, czy nawet z przewodniczącym jak za chwilę dowiaduję się z gazety, że
powiedziałem to czy tamto, nie rozmawia się ze mną tylko się pisze do mnie poprzez gazety.
Ja muszę się dowiadywać niestety z artykułów prasowych, bo to jest bardzo dobry sposób
postepowania w Radzie.
Przewodniczący Rady: Bardzo proszę doprecyzbwać, czego Pan się dowiedział/ o czym pan
chciał rozmawiać (,..)
Radny Leszek Głąb: Wystarczy to, co było w tym liście, który został w zeszłym tygodniu w
Tygodniku Kępińskim.
Przewodniczący Rady: Proszę doprecyzować, ten list był odpowiedzią, na co?
Radny Leszek Głąb: Nie wiem.
Przewodniczący Rady: No, więc
Radny Leszek Głąb: Ja się tylko ..,

Przewodniczący Rady: Pan również nie jest przygotowany merytorycznie do tej dyskusji,
uważam.
Radny Leszek Głąb: Ja powiem tak, cały ten list nie będę odpowiadał, mogę tylko powiedzieć
na to, o którym ja wiem ijestem zorientowany, nie mogę komentować całego tego listu tylko
tę konkretną część, która dotyczy mojej osoby,
Przewodniczący Rady: Tylko istotną sprawą tego listu jest to odpowiedzią, do jakiego artykułu
ijakie zarzuty padały pod naszą stroną wtedy miałby Pan pełny zakres informacji.
Radny Leszek Głąb: Więc proszę nie mieszać spraw wewnętrznych Rady ze sprawami między
klubem a wójtem.
Przewodniczący Rady: Proszę doczytać artykuł, do którego odpowiadamy naszym listem
wtedy moze Pan wyjaśnić ...
Radny Leszek Głąb: Nie mam zamiaru.

Strona 1,3 z 1,8



Przewodniczący Rady: Pana wola.
Radny Tadeusz Iwan: Ja mam jeszcze pytanie do Państwa sołtysów, bo Pan wójt mówił odbył
się turniejtenisa stołowego i napisane jest, że tylko siedem sołectw {7132), co było przyczyną,
że reszta sołectw się nie zaangażowała w tę sprawę?
a gł*s lv r*l* *#,xl*leni* r:dp*rłlied;i r*d*emł"ł p*pr*sifex l.v irnienlu *rg*nlznicrów twrnieju
soląls ń4*irŁ*wic Ą.{*fg*runf* trl*rfr*.

Sołtys wsi Mnichowice Małgorzata Klofta: Termin nie wszystkim sołtysom odpowiadał, to
było 7 lutego i nie wszyscy mieli zawodników, nie wszystkim termin odpowiadał, dlatego ze to
był koniec karnawału i był wieczorek.
()
Sołtys wsi Gola Justyna Kabot: Nie wszystkie sołectwa mają fundusz (...) jakieś pieniążki
jeszcze...

Radny Tadeusz lwan: Nie, nie tu nie chodzi o pieniązki, bo w tym wypadku ja wiem, że na
przykład w miejscowości Gola chcieli grać i dlatego też spytałem o to.
Sołtys wsi Gola Justyna Kabot: No nie wiem czy ktoś chciał, bo ja dzwoniłam
(,,)

Radny Michał Woźniak: Ja mam pytanie do Pana wójta Roberta Kieruzala odnośnie prac
remontowo - reklamacyjnych u nas na salce w naszym domu ludowym, na jakim to etapie w
tej chwili jest, bo wiem doskonale, że zaraz po oddaniu nalezało to od nowa pomalować,
problemy z drzwiami, dziury w drzwiach, jak to wygląda w tej chwili czy to okres reklamacyjny
nie przedawnił się, kiedy są przewidziane takie sprawy do poprawienia?
Zastępca wójta: Już kiedyś na spotkaniu na sali odpowiadałem Panu radnemu jak to mniej
więcej wygląda, ale powtórzę jeszcze raz. Okres gwarancyjny jeszcze nie minął, przed upływem
tego okresu będą przeprowadzone przeglądy gwarancyjne, wtedy po wszystkich domach
będziemy jeździć, wskazywać pewne uszczegółowienia, pewne uszkodzenia, które w trakcie -
a niezawinione powiedzmy sobie szczerze przezkorzystających - uwydatnią się na tych salach
domów ludowych i wtedy zobligowany będzie wykonawca do ewentualnych poprawek.
Radny Michał Woźniak: A kiedy to wstępnie nastąpi?
Zastępca wójta: Znaczy, termin musiałbym sprawdzić dokładnie, tam chyba jest 3 lata, jeśli
chodzi o okres gwarancyjny, także jeszcze mamy trochę czasu do ewentualnych poprawek.
Radny Michał Woźniak: To ja powiem, w tej chwili jest problem choćby z nagrzaniem tej
naszej sali, bo kominek jest absolutnie niewydajny a te dwa grzejniki, które tam są powieszone
to po prostu do łazienki się nadają.
Zastępca wójta: ro znaczy tak, jeśli chodzi o te drzwi, bo tam drzwi (.,,) Radny Michał Woźniak:
,.. ale drzwi, drzwiami, ale samo ogrzewanie jest... Zastępca wójta: ... sprawiają ogromny
problem, jest duzo luki, rozmawiałem juz z sołtysem będą dodatkowe drzwi, bo przez to
powiedzmy sobie szczerze one są, wyziębiana jest ta sala, takze przy tych metalowych
drzwiach będą dodatkowe jeszcze drzwi drewniane, które tam kiedyś były funkcjonowały i to
powiedzmy sobie szczerze doprowadza do tego, że ta sala jest tez chłodna.
Radny Michał WoŹniak: Ale mimo wszystko mi się wydaje, że choćby te drzwi były
zamontowane to kominek nie nagrzeje tej sali.
Zastępca wójta: Znaczy mamy przykłady z rożnych domów ludowych gdzie kominkiem było
nagrzewane to nie jest powiedzmy sobie szczerze, także przyjdzie się w tym dniu rozpali i

będzie od razu ciepło, bo to gdyby faktycznie chciał, zeby to miało powiedzmy sobie szczerze
ręce i nogi no to musielibyśmy tam przynajmniej dwa dni wcześniej nagrzewać, bo one nie są
codziennie wykorzystywane, te domy ludowe. Radny Michał Woźniak: Ja rozumiem,
Zastępca wójta: Teraz zostało też ocieplenie tej tylnej ściany i bocznej zrobione także mam
nadzieję, ze to będzie faktycznie dawało wymierne korzyści.
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Radny Michał Woźniak: No, a odnośnie właśnie jakiś wspomagających grzejników na prąd,
coŚ większego zamontowaĆ, bo te grzejniczki malutkie to one naprawdę nie mają tam racji
bytu, bo one nadają się żeby ogrzać, ale pomieszczenie w domu...
Zastępca wójta: (...) możemy porozmawiać, zobaczyć, co ewentualnie można jeszcze zrobic,
ale na tę chwilę, mówię na godzinę przed jakąkolwiek imprezą nie jesteśmy w stanie nic
dogrzaĆ nawet domu, jeżeli będziemy mieć centralne, ale możemy umówić się i kiedyś Radny
Michał WoŹniak: Dobrze, ok. Zastępca wójta: (...) spotkać się, bo to nie jest problem tylko
tego domu, bo teraz byliśmy w Goli na zebraniu strazackim identyczna była sytuacja, tak, to
nie jest, na co dzień ogrzewane, więc ta temperatura nie wzrośnie od razu, jest troszeczkę
inaczej na przykład w Mnichowicach gdzie jest ten piec troszeczkę inny i tam, ale to musi też
powiedzmy sobie też kilka godzin wcześniej funkcjonować żeby była odczuwalna zmiana
temperatury,
Radny Michał Woźniak: Dobrze, dziękuję. Ale, no...
Radny Kamil Lenort: Ja jeszcze ze swojej strony moze ,,, Przewodniczqcy Rady upomniał
radnego Kamila Lenorta, że głosu na sesji udzielo przewodniczqcy,
Radny Kamil Lenort: Mogę zabrac głos w tej sprawie, to możliwość może zamontowania
jakiejŚ dmuchawy,bo z tego, co wiem to grzejniki grzeją miejscowo a dmuchawa by zrobiła
jakiś obieg powietrza, który by szybciej nagrzał tę salę,
Przewodniczący Rady Powiatu: Panie przewodniczący, Panie i Panowie radni, Szanowni
Państwo ja tylko chciałbym ewentualnie, bo będąc na jednej z poprzednich sesji, takie zadane
zostało mi pytanie, nie przez radnego, ale przez mieszkańca Mnichowic, co z chodnikiem przy
koŚciele, bo tam szyby zaczynają pękać itd. wysoki krawęznik (...) powiedziec już dzisiaj na,
t00% jak, że ten temat będzie załatwiony, wszedł do planu na mój wniosek i ten odcinek tego
chodnika będzie zrobiony w ramach powiedzmy remontu. Dalej zeby Państwa zapoznac, bo
to, co wspomniał Pan wójt Rada Powiatu Kępińskiego w związku z tym, ze opracowała
strategię remontów i naprawy dróg powiatowych wynikiem, czego było jeszcze spotkanie z

poszczególnymi wszystkimi wójtami, aby w jakiś sposób poinformować ich a za ich
poŚrednictwem Państwa również zebyście mieli możliwość i rozeznanie, co będzie robione,
Otóż proszę Państwa w roku bieżącym są realizowane dwie inwestycje, dwie ,,schetynówki",
czyli ulica Wieluńska ta taka sławetna, o którą tez tam było trochę bojów w ubiegłym roku,
będzie zrealizowana i drugi odcinek drogi ze Świby do Donaborowa tam tez jest w ograniczonej
długości na istniejące mozliwości finansowe, te dwie rzeczy a ponadto chcieliśmy w jakiś
sposób tez uhonorować poszczególne gminy, zeby nie było to odbierane w ten sposób, ze tylko
robi się na jednej gminie, na drugiej, druga jest pomijana itd. w związku zpowyższym stworzyła
się sytuacja, ze wygospodarowana jest nadwyżka budżetowa, jeszcze się sezon zimowy do
końca nie skończył, ta wysokość może być różna tej nadwyżki nie mniej jednak gdzieś w
granicach przyjęliśmy zasadę, ze nadwyżkę tam było ponad 800.000,00 zł to będzie w
granicach około 94 tysięcy coś, przydzielamy na poszczególne gminy i wówczas według
zdaniem Państwa sołtysów itd. takie drobne sprawy, remonty mogą być realizowane/
oczywiście jakiś wkład z Państwa strony równiez, jezeli to będzie mozliwy będzie wniesiony i

ten remont moze być większy. To tak (.,.)wyjaśnienia, ze takie plany są jak równiez planujemy
żebytaką strategię przyjąć na remonty na dalszy okres powiedzmy działalności Rady a nawet
dalej żeby powiedzmy nie było jakiś tam niespodzianek, że będzie to czy owo jeszcze robione.
Do informacji tam dodam również, ze Bralin jest brany pod uwagę bardzo mocno remont w
Weronikopolu tego mostu no i ta budowa tej drogi powiatowej, To by takie informacje tam
bieżące, które Państwo mieliście jakieś wątpliwości na to odpowiadam ze swojej strony.
Myślę, że kochani tak się przyglądam, wiem jak to się pracuje w radzie gdzie są róZne

stanowiska, gdzie no jest lekka przewaga jednej czy drugiej strony z mojej strony życzę Wam
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abyŚcie zawiesili lekko topory te wojenne, wrócili do pełnej normalności, bo społeczeństwo
Was wybrało, w Was pokłada nadzieję i za cztery lata Was rozliczy a to juz prawie połowa
kadencji minęła i moze być różnie z tymi wynikami, dlatego życząc Wam dogadania się
realizacji wszystkich planów i zamierzeń. Dziękuję bardzo.
Radny Roman Lemanik: Ja chciałem trzy pytania zadac do Pana wójta no niestety opuścił salę,
widocznie te obowiązki są bardzo pilne, myślę, ze Pan Robert wicewójt odpowie, chociaż po
częŚci na te moje pytania i wątpliwości. To nie jest tylko ode mnie, ale również rozmawiam z

mieszkańcami i na przykład droga Rzemieślnicza Panie wójcie, czy ona będzie w ogóle robiona,
czy w tym roku, ta droga miała być robiona juz w poprzedniej kadencji cały czas była mowa o
tym, że póki nie będzie kanalizacji tam przeprowadzonejto nie ma sensu cokolwiek z tą drogą
robić. Kanalizacja już jest ponad rok i najwyższy czas żeby tą drogą się zająć tym bardziej, że
przy tej drodze są tez zakłady, które nie tylko ludzie dojezdzają do domów, ale też klienci do
tych zakładów dojeżdżają imoze tozrażać niektórych, ze po takiej drodze muszą jechać a też
wstyd, bo klienci nie są tylko z naszej gminy, ale z całego obszaru powiatu i nie tylko, także to
nie jest chluba ta droga dla naszej gminy ... Zastępca wójta: Mamy tego świadomość, że to nie
jest chluba Radny Roman Lemanik: ... wielki wstyd wręcz a Pan wójt tez mówił o tym, że będą
bieżące naprawy nawierzchni dróg, ja bym prosił zeby to doraźnie, chociaz niektóre dziury
załataĆ, bo się robią dość głębokie, między innymi jest taka dziura łącznik między ulicą
Wrocławską a Nową, tutaj w granicach Pana Jagieniaka ten łącznik taki - Ogrodowa i tak na
wysokoŚci tej ulicy Ogrodowej jest dość pokaźna dziura moze ktoś tam uszkodzić sobie
samochód i będziemy musieli jak umotywuje będziemy musieli jeszcze na koniec
odszkodowanie, (...) jako urząd, jako gmina płacić a szkoda by było. Wiem, że te doraźne
naprawy są, co prawda, że niekiedy te doraźne naprawy polegają na ubijaniu asfaltu nogami,
ale chociaż.., Zastępca wójta: Nie wiem gdzie, w jakiej gminie, na pewno nie u nas, Radny
Roman Lemanik: Ja w Kępnie takie widziałem rzeczy, ale wiem, ze to było tylko doraźnie
zrobione żeby tylko dziury załatać (...).
Jeszcze bym chciał się odnieść i zapytać, bo to miało być zrobione w poprzedniej kadencji
oŚwietlenie ulicy Kępińskiej i Południowej to jest tam już górka można powiedzieć przed
Kępnem. Mieszkańcy nawet mieli, myśmy wiedzieli, ze się kończy kadencja będzie albo jesienią
albo wiosną zrobione ... Zastępca wójta: Wszystko jest do wytłumaczenia zaraz wszystko
opowiem. Radny Roman Lemanik: Nie jest zrobione tez już minął ponad rok (...) i się nic nie
dzieje w tej kwestii chciałbym (...) mieszkańcy też mnie się dopytują, dlaczego nawet
informacje po domach dostawali listownie zurzędu, że będzie i nic.
Zastępca wójta: Dokładnie, bo procedura trwała, ale no, ok, Radny Roman Lemanik: Dziękuję
bardzo.
Zastępca wójta: Te trzy tematy? Od końca, czyli od tego oświetlenia, tak mówiliśmy to juz
wczeŚniej firma została wybrana, zakonczylo się postępowanie, niestety do końca ubiegłego
roku nie wykonała tego oświetlenia z przyczyn leżących po stronie Energii to jest, Państwo
będziecie mieć Komisję Rewizyjną wszystko mozecie sobie ewentualnie sprawdzić, z przyclyn
po stronie Energii, my w tym roku, na początku tego roku, podpisaliśmy taką kompleksową
umowę z Energą na wydzierżawianie słupów energetycznych tam gdzie ewentualnie chcemy
a gdzie nie ma oŚwietlenia ulicznego a chcemy posadowić naszą lampę i taka umowa
kompleksowa została nam i śmiem twierdzić, ze to było powodem tego, że Energa zwlekała z
przekazaniem nam i uzgodnieniem tej właśnie trasy tutaj, tych lamp przy ulicy Kępińskiej, ale
jest umowa podpisana, wczoraj nawet był tutaj wykonawca, który będzie się orientował jak
dalej ta sprawa wygląda w Energa, w firmie Energa, bo to od nich zalezy zebyśmy się mogli na
tych słupach powieść z tymi latarniami i to jest powiedzmy sobie szczerze całe clou tej sprawy,
dlaczego to nie zostało, bo my nie możemy na nie naszych słupach powieść naszych latarni,
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jeżeli nie będziemy mieć zgody nic nie zrobimy a wydawać pieniądze na nowe latarnie to jest
powiedzmy sobie szczerze na tę chwile nieuzasadniony wydatek, takze mam nadzieję, ze w
najbliższym czasie już niedługo ta zgoda będzie i będziemy mogli dokończyć tę inwestycję,
która faktycznie była wcześniej zaplanowana. Jezeli chodzi o dziury mamy, jesteśmy już po
zapytaniu ofertowym mamy wybraną firmę, która będzie naprawiała wszelkie szkody na
drogach, jest to firma KPDM z Poznania - nie z Poznania tylko z Kępna - Kępińskie
Przedsiębiorstwo Robót Drogowo Mostowe {,(ęplłlsfui* f3rł*§si*il:iłsr§tllłt3 §r*q*wł łv,?,;łsłłlv;t:

§,ń,J i to oni będą zajmowali się naprawianiem wszelkich ubytków na drogach, przez to, że w
tym momencie taka aura jest a nie inna nie mogliśmy rozpocząć tego łatania no, bo śnieg nam
jeszcze na tę chwilę nie pozwalał także, jeśli tylko warunki atmosferyczne pozwolą na łatanie
na pewno ta firma ruszy żebyśmy nie musieli jeździć po dziurach. Tutaj, jezeli chodzi o tę Nową
postaramy się, bo jest też taka metoda takiego awaryjnego łatania tych dziur ito na niektórych
powiedzmy sobie szczerze niektóre dziury były tak łatane, ale w Bralinie chcielibyśmy zeby to
było ,,na gorąco". Jezeli chodzi o ulicę Rzemieślniczą jest przygotowana dokumentacja
projektowa na remont tej drogi i na nawierzchnię tej drogi i mam nadzieję, że ten rok, bo tak
była tez umowa i rozmowa z mieszkańcami i z rzemieślnikami, którzy tam prowadzą
działalność, bo też był tutaj jeden czy dwóch uczestniczyło tych rzemieślników w tej rozmowie,
mam nadzieję, że w tym roku tego problemu juz z ulicą Rzemieślniczą nie będzie, dlatego
czekaliŚmy, bo było tam faktycznie tak jak tutaj Pan radny mówił i inwestycja związana z

kanalizacją i dodatkowo jeszcze były światłowody, które również w zasięgu tej jezdni, tej drogi
robiły wykopy takze mam nadzieję, ze ten rok będzie, pozwoli, że tego problemu juz na ulicy
rzemieślniczej nie będzie. Dziękuję.
Radny Roman Lemanik: Ja bym jeszcze chciał doprecyzować w sprawie tego oświetlenia ulica
Kępińska a czy ulica Południowa tez jest brana pod uwagę, tam jest trudno to tak powiedzieć
tu radny też poruszał sprawę tej ulicy Południowej moze operuję nazwiskami, o który to
odcinek chodzi to jest Pan Fi*tr", (...) Pietra i w tym kierunku.

t)
Zastępca wójta: Ja wiem gdzie, w którym miejscu tak ...

Radny Roman Lemanik: Bo też pamiętam, ze miało tam kilka zaledwie tam trzy, cztery lampy
miały zawisnąć, nie wiem czy ona została wykreślona czy.,.
Zastępca wójta: W tym momencie nie powiem Panu jak to mniej więcej wygląda, bo
realizujemy pewne inwestycje zgodnie z wnioskami, które wpływały, tak, to jest u Pani Magdy
Gniteckiej ona stara się, aby to mniej więcej zgodnie z momentem wpływu było realizowane
także tak to mniej więcej wygląda.
Radny Roman Lemanik: Będę się orientował.
Zastępca wójta: Proszę ewentualnie zapytać, na tę chwile nie odpowiem tego.
Radny Roman Lemanik: Dobrze, dziękuję bardzo.
Radny Kamil Lenort: Ja ma m pytanie do Pana wójta na temat wniosku o termomodernizację
szkoły w Nowej Wsi Książęcej, bo na spotkaniu w Nowej Wsi wójt zapewniał, że to znaczy, że
ten wniosek będzie, że szkoła wymaga termomodernizacji, na Komisji Rolnictwa, bo tematów
dużo, ale znaczy to potokiem słów wyszło tak, że mozemy nie zdążyc z terminami i ze tam
jakieś, ze jakieś ptaszki, coś nam może przeszkodzić, ze to jest, ze to jest skazane na porażkę z
tego, co tak wywnioskowałem ja bym chciał stanowisko aktualnej, aktualnego tutaj tego
postępu w tej sprawie.
Zastępca wójta: Juz mówię/ sprawa wygląda (...) tak jak tu wójt mówił, kwestia ptaszków tez
jest ważna jest potrzebna do wniosku opinia ornitologa i rhircpter*lclg* od bynajmniej
nietoperzy, dodatkowo jest już przeprowadzony audyt w chwili obecnej trwają prace had

opracowaniem dokumentacjitechnicznej, projektowej, mam nadzieję, żezdążymy.
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Radny Kamil Lenort: Dziękuję
Vł zwiqzku z bruki*rn dalszych głas*w przeuv*dniczq€y {łady painf*rmował zełsranych, że w
clniu 21 kr,triefni* 2§j6 r" adbę§zie się szkałenie zorganizow#n* prz€z R*gianslnq lzbę
*łsrachunk*wą dla przew*dnicłqrysłł rad #r§z pł,zew*rl*iczących i człank*w karnisji
revłizyjnych lu zckręsi* zatwięrdzani* wykcn*ni* budżetu araz abs*!utarium dta .lST.

§rzęwędnięzryry p*wled:i*t, źe Ertyby **oś z ffonr§i wyrłsż*ł ehęć wzięcia udziału prr szk*leni*
p*w!rłie rł się łgłosić dc §a*i s&gr&nl& osei$iści* bqdź za jego p*średnictwem w cęłu dakonania
; gsłcsz c rt irs.

Pkt 10) Zamknięcie posiedzenia.
§* wyuerp*nj# feffgf ów przcwidzlanyci n* dzisie!sz* płsiedzenie przewadniczący zamknqł
o*r*dy XXll/ s*sli ftady Grniny 3rclin i p*rźzięk*wrłł ab*cnym z* udziłsł.

§:r*i*koł*wała: &rtrra Pi*s*eka

?laxg&&
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